

目 次

2018年第37卷第3期(总第293期)

创新研究

- 市场规模与创新 张建华 曾 勇(3)
复杂网络视角下中国装备制造业创新网络研究 何 地 白 晰(12)
基于高梯队队理论的电子工业创新绩效影响因素研究 王 靖 吴烨伟 蓝 梦等(20)
技术矛盾/物理矛盾的分析与确定 梁洪力 王海燕(28)
基于创新过程的高技术产业创新效率比较与关联研究 张 肃 封伟毅 许 慧(37)
合作网络结构洞对企业技术创新能力的影响研究 罗鄂湘 韩丹丹(44)

产业经济

- “一带一路”视角下影响中国产业结构变动的因素 徐传谌 王艺璇(51)
新能源汽车网络效应分析 黄建军 刘 芙(56)
区域工业绿色发展成熟度动态评价 傅为忠 徐丽君(61)
物流产业专业化对产业结构的空间溢出效应 艾麦提江·阿布都哈力克 白 洋 卓乘风等(70)

技术经济

- 市场细分下考虑顾客信息关注与搜索的质量披露策略 张翠华 李春雨 邢 鹏等(79)
媒体关注和内部控制对真实盈余管理治理的替代效应研究 王丽娟 段魏婷(87)
中国碳市场与EU碳市场价格波动溢出效应研究 孙 春(97)
制造商激励、供应商参与与新产品竞争力相关性实证研究 郑栋之 张同建(106)

国民经济

- 基于不同视角的长江经济带经济发展差异研究 涂建军 李 琪 朱 月等(113)
供给侧结构性改革进程中对外贸易的发展、结构与作用分析 刘东升 张志醒(122)
中巴伊土国际通道建设对通道沿线贸易潜力影响研究 郭菲菲 黄承锋(129)
基于行业工资的居民收入差距研究 吴晓琪(137)

企业经济

- 基于修正Shapley值法的生态工业园供应链企业利益分配研究 胡鸣明 米 羯 向鹏程(147)
公司并购行为、会计信息质量与高管薪酬变动 何 任 王 纯(153)

【期刊基本参数】CN22-1129/T* 1981*m*16*160*zh*P* ¥28.00* *20*2018-3

CONTENTS

Market Size and Innovation	Zhang Jianhua Zeng Yong (3)
Research on Innovation Network of Chinese Equipment Manufacturing Industries from the Perspective of Complex Networks He Di Bai Xi (12)
Research on Influencing Factors of Innovation Performance of Electronic Industry Based on Upper Echelon Theory Wang Jing Wu Yewei Lan Meng etc. (20)
Analysis and Determination of Technical Contradiction/Physical Contradiction	Liang Hongli Wang Haiyan (28)
Research on Efficiency Comparison and Correlation of High-tech Industry Innovation Based on Innovation Process Zhang Su Feng Weiyi Xu Hui (37)
The Impact of Cooperation Network Structure Hole on Enterprise Technological Innovation Capability Luo Exiang Han Dandan (44)
Analysis on the Influencing Factors of China Industrial Structure Changing from B&R Perspective Xu Chuanchen Wang Yixuan (51)
An Analysis of the Network Effect of New Energy Vehicles	Huang Jianjun Liu Qian (56)
Dynamic Evaluation of Regional Industrial Green Development Maturity	Fu Weizhong Xu Lijun (61)
The Spatial Spillover Effects of Logistics Industry Specialization on Industrial Structure Aimaitijiang · Abuduhalike Bai Yang Zhuo Chengfeng etc. (70)
Quality Disclosure Strategy Considering Customer Information Attentiveness and Search Under Market Segmentation Zhang Cuihua Li Chunyu Xing Peng etc. (79)
The Substitution Effect of Media Concerns and Internal Control on Real Earnings Management Wang Lijuan Duan Weiting (87)
Spillover Effects of Price Fluctuation on China's Carbon Market and EU Carbon Market	Sun Chun (97)
The Empirical Research of Relation Among Manufactures Encouragement, Supplier Involvement and New Product Competitiveness Zheng Dongzhi Zhang Tongjian (106)
Study of Economic Disparity in the Yangtze River Economic Belt Based on Different Perspectives Tu Jianjun Li Qi Zhu Yue etc. (113)
The Development, Structure and Function of Foreign Trade in the Process of Structural Reform of the Supply Side Liu Dongsheng Zhang Zhixing (122)
Study on the Influence of China-Pakistan-Iran-Turkey International Corridor Construction on Trade Potential of the Countries Along Corridor	Guo Feifei Huang Chengfeng (129)
Resident Income Difference Analysis Based on Industrial Salary	Wu Xiaoqi (137)
Profit Distribution among Supply Chain Enterprises in Ecological Industrial Park Based on Improved Shapley Value Model Hu Mingming Mi Yao Xiang Pengcheng (147)
M&A Behaviors, the Quality of Accounting Information and Executive Compensation Changes	He Ren Wang Chun (153)